
 

 

 1(4) 

  

 

 

 

 2017-01-04 RS/52/2017    
      
     
     
     
     
     

Svar på interpellation från Elin Lemon 
(C) om Region Jämtland Härjedalens 
totala kostnad för regionbildning av 
stornorrland 
Elin Lemon (C) har lämnat in en interpellation om Region Jämtland Härjedalens totala 
kostnad för regionbildning av stornorrland, att besvaras av regionstyrelsens ordförande Ann-
Marie Johansson (S).  

Elin Lemon frågar:  
Vad blev den totala kostnaden för arbetet att påbörja regionbildning för Region Jämtland 
Härjedalen?  

Svar på frågan: 
Bifogat finns ekonomisk sammanställning, dels en redovisning för direkta kostnader och 
intäkter och dels en redovisning av totala kostnader som inkluderar kostnad för uppskattad 
nedlagd tid.  

De direkta kostnaderna uppgår till 209 tkr och intäkt för uthyrning av huvudprojektledare och 
projektsekreterare uppgår till 302 tkr. 

Av kalkylerna framgår att politikernas deltagande kostat 41 tkr i direkta kostnader + att de 
arbetat inom ramen för de fasta arvoden som de har, samt att andra arvoden inte utbetalats 
under 2016. Ingen uppskattning av nedlagd politikertid har gjorts.  

Ur anslaget för politikerkostnader har också Region Jämtland Härjedalens kostnader för 
huvudprojektledare mfl kostnader för huvudprojektet bokförts – total summa 55 tkr. 
Dessutom väntas projektkostnader för Västerbottens projektkommunikatör och Anna 
Sandborgs engagemang i projektet som ännu inte fakturerats oss – Region Jämtland 
Härjedalens andel av dessa kostnader beräknas till ca 50 tkr.  

 

 

Deltagande från tjänstemän i olika grupper och träff med alla fyra ledningsgrupper har 
kostat 64 tkr i direkta kostnader främst resor och boende. Dessutom uppskattas den 
nedlagda tiden motsvara ca 657 tkr.   



 

 

 2(4) 

  

 

 

 

Slutligen finns också en intäkt för det arbete som Ingela Jönsson och Daniel Nilsson gjort 
som huvudprojektledare och projektsekreterare motsvarande 302 tkr.  

Totalt blir nettot för direkta kostnader och intäkter ett överskott på 92 tkr, medan beräknade 
totala kostnader inklusive nedlagd tid blir en nettokostnad på 566 tkr.  

 

 

Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsens Jämtland Härjedalen 
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Direkta kostnader och intäkter för regionbildning 2016

Kostnadsställe Arvoden
RJH andel av 
Huvudproj.

Resor o 
boende Annonser Övrigt Intäkt TOTALT

Kst 4008 - Politiker -55 096 -22 736 -15 515 -2 943 -96 290
Vissa arvoden är ej utbetalad under 2016 ?? ??

Kst 7010 - Regiondirektör (inkl kickoff ledngrupp  m övr tre ledningsgrupper) -46 576 -46 576
Kst 7014 mfl - Regionstaben -14 087 -3 001 -17 088

Intäkt för huvudprojektledare 282 472 282 472
Intäkt för  proj.sekreterare 19 320 19 320

Ännu ej fakturerade kostnader
SKLs kostnader för Anna Sandborg 250 000 -35 000 -35 000
NRFkostnader  (kommer ej att faktureras ) 25 000 0
Projektkommunikatör VLL 50% 3,5 mån a 60 tkr 105 000 -14 700 -14 700

0

TOTALT -104 796 -83 399 -15 515 -5 944 301 792 92 138
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Totala kostnader och intäkter  för regionbildning 2016

Kostnadsställe

Uppskattad 
kostnad 
nedlagd tid Arvoden

RJH andel av 
Huvudproj.

Resor o 
boende Annonser Övrigt Intäkt TOTALT

Kst 4008 - Politiker -55 096 -22 736 -15 515 -2 943 -96 290
Vissa arvoden är ej utbetalad under 2016 ?? ??
Nedlagd tid politiker med fast arvode ?? 0

Kst 7010 - Regiondirektör (inkl kickoff ledngrupp  m övr tre ledningsgrupper) -46 576 -46 576
Kst 7014 mfl - Regionstaben -14 087 -3 001 -17 088
Delprojektledare 50% 2,5 mån a 70 tkr -87 500 -87 500
Nedlagd tid i sakkunniggrupper

7+5 sakkunniga 2 tim/v i 8 veckor a 380 kr/tim -72 960 -72 960
Nedlagd tid ledningsgruppens möte i oktober i Umeå -140 400 -140 400

Intäkt för huvudprojektledare 282 472 282 472
Ingela Jönssons nedlagda tid -333 711 -333 711
Intäkt för  proj.sekreterare 19 320 19 320
Daniel Nilsson nedlagda tid -23 177 -23 177

Ännu ej fakturerade kostnader
SKLs kostnader för Anna Sandborg 250 000 -35 000 -35 000
NRFkostnader  (kommer ej att faktureras ) 25 000 0
Projektkommunikatör VLL 50% 3,5 mån a 60 tkr 105 000 -14 700 -14 700

TOTALT -657 748 -104 796 -83 399 -15 515 -5 944 301 792 -565 610
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Svar på interpellation från Mats El Kott 
(L) om Robert Uittos rese- och 
representationskostnader 
Mats El Kott (L) har lämnat in en interpellation om Robert Uittos rese- och 
representationskostnader, att besvaras av regionala utvecklingsnämndens ordförande 
Robert Uitto (S). 

Mats El Kott frågar: 

1. Om radions redovisade belopp är riktiga? 
 

2. Om Du anser att Du under 2016 varit ett föredöme när det gäller att hålla ned 
regionens kostnader och om 
 

3. Regionen betalat några resor respektive något boende med så kallade poäng som 
erhålls på olika förmånskort? 

Svar på fråga 1: Nej, Radio Jämtlands belopp låg ungefär 20 000 kronor för högt. 
Orsaken till det var att några fakturor räknats flera gånger och kostnader från andra 
deltagare lagts på mig.  

Svar på fråga 2: I regionfullmäktiges uppdrag likväl som statens ingår att öka intäkterna 
till regionen. Att engagera sig i regional utveckling gör man inte alltid på hemmaplan, 
utan genom påverkan på arenor som behöver påverkas. Det betyder inte att det ska 
slösas med pengar. Att nämnden tar ansvar för ekonomin ses, bland annat, genom det 
ekonomiskt positiva resultatet för 2016 med 4,2 miljoner. 

Svar på fråga 3: Mig veterligen görs inte det. 

 

 
Robert Uitto 
Ordförande regionala utvecklingsnämnden Jämtland Härjedalen 
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Svar på interpellation från Mats El Kott 
(L) om Susanné Wallners 
resekostnader 
 

Mats El Kott (L) har inkommit med en interpellation om Susanné Wallners resekostnader, att 
besvaras av Susanné Wallner (M). 

Mats El Kott frågar: 

1. Om radions redovisade belopp är riktiga och 
 

2. Om Du anser att Du under 2016 varit ett föredöme när det gäller att hålla ned 
resekostnader? 
 

Svar på fråga 1: Det redovisade beloppet stämmer i det stora hela. 

Svar på fråga 2: Jag har som du säger tidigare i opposition, granskat alla Landstingets 
resor. Jag gick då igenom över 900 fakturor som då avsåg hela landstingets resande 
förutom sjukresor.  

Det intressanta var då att jag upptäckte att det fanns dyra hotellkostnader och en hel del 
onödigt resande till olika nätverksträffar kopplat till olika tjänster. Politiskt har man dock rest 
på evenemang eller möten som man är invald i. Detta styrs inte av den enskilde politikern 
utan styrs utifrån det uppdraget den är vald till. Givetvis är det alltid upp till den enskilde 
politikern att avgöra lämplighet i hur mycket man deltar och på vilket sätt man reser, men i 
nuläget reser inte jag mer än mitt uppdrag kräver. Regionen jobbar vidare med den digitala 
agendan och dess möjligheter, vilket jag på sikt ser som en bra möjlighet för ett hållbart 
resande. 

 

Organisationen har sedan vi bildade majoritet med Socialdemokraterna arbetat vidare med 
den nuvarande regionens resande, dels jobbar vi med en ny resepolicy och zero-analys 
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kring resor. Detta ser jag som mycket positivt även för mitt eget resande. Allt för att leva upp 
till målet inom regionalutveckling om fossilbränslefritt 2030. 

 

 

Susanné Wallner                   
Regionråd Jämtland / Härjedalen 
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Svar på interpellation från Lars-Erik 
Olofsson (KD) om patientsäkerheten 
vid Svegs hälsocentral 
 

Lars-Erik Olofsson (KD) har inkommit med en interpellation om patientsäkerheten vid Svegs 
hälsocentral, att besvaras av regionrådet Bengt Bergqvist (S). Interpellationen besvaras av 
regionstyrelsens ordförande Ann-Marie Johansson.  

Lars-Erik Olofsson frågar: 

1. Vilka åtgärder har regionen vidtagit efter inspektionen från IVO (Inspektionen för 
vård och omsorg)? 
 

2. Hur långt har man kommit i denna process? 
 

3. Hur kommer detta att redovisas? 

Svar på fråga 1: 

Åtgärder var påbörjade redan för inspektionen. Brister i kvalitet och patientsäkerhet har varit 
kända under en tid. Åtgärderna har prioriterats utifrån att komma tillrätta med de 
allvarligaste bristerna så snabbt som möjligt. Bemanning, arbetsmiljö samt rutiner var de 
allra viktigaste områdena att åtgärda. Att skapa ordning och reda och att det finns tillräckligt 
utrymme för medarbetarna att arbeta med förbättringar är en förutsättning för att öka 
patientsäkerheten. 

Generellt har situationen förbättrats på dessa områden och förutsättningarna för att bedriva 
en bra och patientsäker vård finns på ett nytt sätt. Arbetsmiljöenkäten visade ökade värden 
på alla punkter redan i oktober 2016 även om det fortfarande finns många områden för 
förbättringar.  
 

Svar på fråga 2: 
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Hälsocentralen kan erbjuda en patientsäker vård och det finns förmåga att identifiera 
eventuella risker som dyker upp. Det finns dock fortfarande områden för fortsatt förbättring. 

Svar på fråga 3. 
 
Svar till IVO ska ske senast 20 februari 

 

 

 

Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 
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Svar på interpellation från Lars-Erik 
Olofsson (KD) om hur regionen säkrar 
en patientsäker vård i Hammarstrand 
och Strömsund 
 

Lars-Erik Olofsson (KD) har inkommit med en interpellation om hur regionen säkrar en 
patientsäker vård i Hammarstrand och Strömsund, att besvaras av regionrådet Bengt 
Bergqvist (S). Regionstyrelsens ordförande Ann-Marie Johansson (s) svarar på 
interpellationen. 

Lars-Erik Olofsson frågar: 

Hälsocentralerna i Hammarstrand och Strömsund har nu stora vakansproblem på 
läkarsidan. Hur säkrar regionen där en patientsäker vård? 

Svar: 

Enligt patientsäkerhetslagen (PSL) 2010:659) ska vårdgivaren bedriva ett systematiskt 
patientsäkerhetsarbete och arbeta förebyggande för att förhindra vårdskador. I 
patientsäkerhetslagen beskrivs även hälso- och sjukvårdspersonalens skyldighet att utföra 
sitt arbete enligt vetenskap och beprövad erfarenhet.  

Bemanningen av ordinarie distriktsläkare kan variera starkt mellan olika tidsperioder. Det 
finns rutiner i verksamheten för att säkerställa patientsäkerheten även när det finns få eller 
inga ordinarie läkare på plats. Verksamheten arbetar systematiskt med att följa upp och 
kontrollera verksamheten samt utreda avvikelser vilket är en viktig del i förbättringsarbetet. 

De arbetsplatser som har få eller inga ordinarie läkare på plats har haft anledning att arbeta 
mer intensivt med rutiner utifrån dessa specifika förutsättningar för att säkerställa 
patientsäkerheten. Rutiner kan till viss del vara gemensamma för alla hälsocentraler, men 
det behövs även lokala rutiner och därför arbetar primärvården med rutiner på alla 
hälsocentraler. 

Det är viktigt att täcka upp med läkare antingen som internstafett, anställd i någon form eller 
inhyrd via bemanningsbolag. Samtliga läkare som anställs eller kontrakteras kontrolleras 
noga med referenser, kontroll av legitimation mm. 
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När nya läkare kommer till hälsocentralen, eller helst redan innan, kontrolleras om det är 
något område de inte behärskar, det gäller oftast gynekologi. Redan under första veckan 
gör sjuksköterskorna, undersköterskorna och läkarsekreterarna tillsammans med 
enhetschef/verksamhetschef en utvärdering om läkaren fungerar tillfredsställande. 

Andra funktioner på hälsocentralen som tar emot patienter - distriktssköterskorna, 
diabetessköterskan, sjukgymnasterna och psykosociala enheten får en förstärkt roll och kan 
delvis kompensera att det brister på läkartillgång. Barnavårdscentral, mödravårdscentral, 
och särskilt boende är prioriterade att ha tillgång till fast läkare som kan komma från 
närliggande hälsocentral. I situationer med få ordinarie läkare är det extra viktigt att 
enhetschef, verksamhetschef och MLU/MLA (medicinskt ledningsuppdrag/medicinskt 
ledningsansvarig) följer upp och kontrollerar den medicinska säkerheten. 

 

 

 

 

 

 
 
 
Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 
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Svar på interpellation från Mats El Kott 
(L) om ansvaret för patientsäkerheten 
vid Svegs hälsocentral vid anställning 
av läkare 
 

Mats El Kott (L) har lämnat in en interpellation om ansvaret för patientsäkerheten vid Svegs 
hälsocentral vid anställning av läkare, att besvaras av regionstyrelsens ordförande Ann-
Marie Johansson (S). 

Mats El Kott frågar: 

1. Vad menas med att ledningsgruppen tar ansvar för patientsäkerheten och 
 

2. Om även regionstyrelsen tar ansvar för patientsäkerheten och vad det i så fall 
betyder? 
 
 

Svar på fråga 1: 

Ansvar för patientsäkerheten har verksamhetschefen inom sitt verksamhetsområde. 
Ansvaret framgår av hälso- och sjukvårdslagen, patientsäkerhetslagen med flera 
författningar och myndighetsföreskrifter.  

Att ta ansvar innebär att man följer de riktlinjer som finns i regionen kring 
anställningsförfarande och möjlighet att identifiera eventuella riskindivider eller 
patientsäkerhetsrisker.  

 

Med ledningsgruppen på hälsocentralen i Sveg avses verksamhetschef, enhetschef och 
distriktsläkare med medicinskt ledningsuppdrag, MLU.  
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Svar på fråga 2:  

Regionstyrelsens ansvar för patientsäkerheten framgår av hälso- och sjukvårdslagen, 
patientsäkerhetslagen med flera författningar och myndighetsföreskrifter.  

Regionstyrelsen ansvarar för att det finns ett ledningssystem för verksamheten som ska 
användas för att systematiskt och fortlöpande utveckla och säkra verksamhetens kvalitet. 

Regionstyrelsen planerar, leder, kontrollerar, följer upp, utvärderar och förbättrar 
verksamheten med stöd av ledningssystemet och styrelsen har angett hur uppgifterna som 
ingår i arbetet med att systematiskt och fortlöpande utveckla och säkra kvaliteten är 
fördelade i verksamheten. 

 

 

 

 

Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 
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Svar på interpellation från MonaLisa 
Norrman (V) om att förbättra 
ömsesidig kommunikation mellan 
medborgare och politik i regionen 
 

MonaLisa Norrman (V) har inkommit med en interpellation om att förbättra ömsesidig 
kommunikation mellan medborgare och politik i regionen, att besvaras av regionrådet Ann-
Marie Johansson (S). 

MonaLisa Norrman frågar: 

På vilket sätt tänker sig regionledningen att arbeta vidare för att förbättra ömsesidig 
kommunikation mellan medborgare och politik i regionen? 

 

Svar: 

Under fullmäktige den 13-14 februari kommer ett förslag om en översyn av den politiska 
organisationen inför kommande mandatperiod att behandlas. Ett förslag till direktiv har tagits 
fram inom samordningskansliet. Bland annat innehåller det att ”Innebörden av ett förbättrat 
medborgarinflytande bör definieras och stärkas”. 

 

 

 

Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 
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Svar på interpellation från Mattias 
Vernberg (C) om 
livsmedelsupphandling 
Mattias Vernberg (C) har lämnat in en interpellation om livsmedelsupphandling, att besvaras 
av regionrådet Ann-Marie Johansson (S). 

Mattias Vernberg frågar: 

Hur säkerställer Region Jämtland Härjedalen att importerat kött uppfyller alla krav på god 
miljö för djuren, antibio ikahantering m.m? 

Svar: 

I tecknade avtal, från 2014 med diarienummer 1148/2014 finns angivet att: 

"Landstinget skall kunna följa upp att djurskyddskraven efterlevs. Skriftlig information om 
vilket land djuret är fött i, uppfött samt slaktat skall kunna lämnas vid förfrågan. 
Leverantören skall även kunna tillhandahålla intyg/bevis/certifikat/leverantörsförsäkran eller 
likvärdigt som styrker hur ställda djurskyddskrav uppfylls samt kunna beskriva hur rutinerna 
tillämpas för att nå eventuella underleverantörer med aktuella djurskyddskrav." 

Upphandlingsenheten och ansvariga för produktionskök inom Region Jämtland Härjedalen 
kommer att träffa berörda leverantörer och gå igenom ställda krav och på vilket sätt de 
uppfyller dessa. 

 

 

Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 
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Svar på interpellation från Eva 
Hellstrand (C) om vem som fattat 
beslutet om ett regionalt 
skogsprogram 
 

Eva Hellstrand (C) har lämnat in en interpellation till regionutvecklingsnämndens ordförande 
Robert Uitto (S) om uppgifter i media att regionen ska ta fram ett skogsprogram. 

Eva Hellstrand frågar:  
Eva Hellstrand (C) frågar var beslutet om ett regionalt skogsprogram tagits. 

 

 

Svar: 
Något sådant beslut har inte tagits. Däremot har majoriteten initierat frågan om ett regionalt 
skogsprogram eftersom skogen är en mycket betydande resurs i vår region. 

På nationell nivå har regeringen initierat ett sådant arbete och från flera håll har det 
efterfrågats ett liknande regionalt program. 

Majoriteten har insett värdet av skogen och nödvändigheten av att arbeta fram ett sådant 
program. Skogsnäringen omsätter redan idag lika mycket och kanske något mer än 
besöksnäringen vilket visar att den är oerhört ekonomisk värdefull. 

Programmet kommer att kunna inkludera hela branschen, men också visa på skogens 
betydelse utifrån miljö, besöksnäring, ägande, enskildas behov samt framtida möjligheter. 
Frågan vad exempelvis regionen kan göra för att stötta en spännande utveckling inom 
branschen och vad som är avgörande för ytterligare utveckling och förädling kommer att 
finnas med i utredningen. 

 

 

Socialdemokraternas och Moderaternas förslag till nämnden kan innebära att en beställning 
kommer att göras till Torsta AB för att samordna arbetet med framtagandet av ett regionalt 
skogsprogram. Förslaget kommer också att inkludera någon form av styrgrupp som följer 
och stöttar arbetet. Målet ska vara att ett förslag till program som kan behandlas i regionala 
utvecklingsnämnden.  
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Robert Uitto 
Ordförande regionala utvecklingsnämnden Jämtland Härjedalen 
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Svar på fullmäktigefråga från Elin 
Lemon (C) om stängda vårdplatser vid 
Östersunds sjukhus på grund av 
personalbrist 
 

Elin Lemon (C) har lämnat in en interpellation om stängda vårdplatser vid Östersunds 
sjukhus på grund av personalbrist, att besvaras av regionrådet Christer Siwertsson (M).  

Elin Lemon frågar: 

Hur många vårdplatser är stängda vid Östersunds sjukhus på grund av personalbrist? 

 

Svar på frågan: I dagsläget är totalt 20 vårdplatser stängda på grund av sjuksköterskebrist. 
Regionen strävar efter att kunna öppna upp platserna och rekrytering av personal pågår 
inom samtliga områden. Dels så arbetas det med att bli en attraktiv arbetsgivare bland 
annat genom att arbeta med arbetstidsmodeller och olika karriärvägar. Regionen har ett 
ansvar att bedriva patientsäkervård och det kan inte göras i dagsläget så därför har följande 
platser tillfälligt stängts. Om ett akutbehov uppstår så kan IVA-platserna öppnas upp med 
kort varsel. 

Följande platser är stängda i dagsläget: 

Kirurgen – 6 platser 
Intensivvårdsavdelningen – 2 platser 
Psykiatri – 4 platser 
Hjärta, neurologi och rehabilitering – 4 platser 
Barn – 4 platser 

 

Christer Siwertsson                             
Vice ordförande regionstyrelsen Region Jämtland / Härjedalen 
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Svar på fullmäktigefråga från Lennart 
Ledin (L) om IVOs krav på 
läkarbemanning på akutmottagningen 
 

Lennart Ledin (L) har inkommit med en interpellation till regionstyrelsens ordförande Ann-
Marie Johansson (S) om IVOs krav på läkarbemanning på akutmottagningen. Frågan 
besvaras av regionstyrelsens vice ordförande Christer Siwertsson (m).   

Lennart Ledin frågar: 

Enligt uppgifter i tidningen Dagens samhälle så uppfyller inte Region Jämtland Härjedalen 
IVO:s krav på läkarbemanning på akutmottagningen genom att inte färdigutbildade läkare 
arbetar självständigt där. Mot bakgrund av det ovan nämnda blir därför mina frågor följande: 

1. Stämmer uppgifterna?  
 

2. Har bemanningen rättats till i enlighet med IVO:s krav? 
 

3. Om så inte är fallet, när kan det ske? 
 

Svar på fråga 1: Ja, vid enstaka tillfällen inom psykiatri, öron-näsa-hals, kirurgi och 
ortopedi. De läkare som avses är läkare med vikariatsförordnande innan AT-tjänstgöring, 
inte AT-läkare. 

Svar på fråga 2: Under 2016 har IVO haft tillsyn av Region Jämtland Härjedalens 
läkarbemanning på akutmottagningen. Tillsynsärendet med beskrivning av bemanning och 
IVOs beslut i ärendet finns med Dnr RS 986/2015. Regionen har sedan dess vidtagit 
åtgärder, bland annat en förbättrad och förlängd introduktion tillsammans med handledare 
och lämplighetsbedömning av aktuell icke leg läkare. 

Leg ”mellanjour” finns på plats under del av dygnet, och barnkliniken har sin bakjour 
tillgänglig på sjukhuset när icke leg läkare är primärjour. Beslutet från IVO är att flera 
adekvata åtgärder har vidtagits i fråga om bemanning och patientsäkerhet och IVO avslutar 
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därför ärendet. IVO kommer under 2017 att följa upp att legitimerad läkare ansvarig för vård 
och behandling finns tillgänglig för akutmottagningen.  

Det finns fortfarande tillfällen när akutmottagningen bemannas med icke legitimerade läkare 
med vikariatsförordnande men med utbildning och planering för att den läkaren ska klara av 
uppdraget och att det upprätthålls hög patientsäkerhet. 

Svar på fråga 3: Det går inte att säga när det är möjligt att fullt ut klara av att bemanna med 
leg läkare. Ambitionen är att stärka kompetensen på de icke legitimerade och se till att det 
finns bra, patientsäkra rutiner att arbeta utifrån.  

 

 

Christer Siwertsson 
Vice ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 
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Svar på fullmäktigefråga från Lennart 
Ledin (L) om vad Stiftelsen Jamtlis 
markköp i Optand skall användas till 
och hur köpet har finansierats 
 

Lennart Ledin (L) har ställt en fullmäktigefråga till Regionala Utvecklingsnämndens 
ordförande Robert Uitto (s) om vad Stiftelsen Jamtlis markköp i Optand skall användas till 
och hur köpet har finansierats. 

Lennart Ledin frågar: 

Vad ska marken användas till och hur har köpet finansierats? 

Svar på frågan: Stiftelsen Jamtli har förvärvat mark mellan E14 och Teknikland för att 
skapa förutsättningar för långsiktig utveckling av Teknikland.  Bland annat möjligheten att få 
en busshållplats. Stiftelsen för nu diskussion med övriga ägare av Jämtland Teknikland AB 
om utvecklingsmöjligheterna i övrigt. Dess diskussioner är i ett inledande skede varför inget 
kan rapporteras i nuläget. 

Förvärvet har finansierats genom medel från Stiftelsen Jamtlis Minnesfond.  

 

 

Robert Uitto 
Ordförande Regionala Utvecklingsnämnden i Region Jämtland Härjedalen 
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Svar på fullmäktigefråga från Eva Hellstrand 
(C). Hur många nyanlända har  praktikplats 
inom hälso- och sjukvården? 
 

Eva Hellstrand (C) har ställt en fullmäktigefråga om hur många nyanlända som har 
praktikplats inom hälso- och sjukvården, att besvaras av regionrådet Ann-Marie Johansson 
(S). 

 

Eva Hellstrand frågar: 

Hur många praktikplatser för nyanlända har Region Jämtland Härjedalen i dagsläget inom 
hälso- och sjukvården? 

 

Svar på frågan: 5 läkare och en psykolog 

 

 

 

Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 
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Svar på fullmäktigefråga från Eva Hellstrand 
(C). Hur många nyanlända har  praktikplats 
inom kultur, näringsliv och övriga delar av 
regionala utvecklingsnämndens 
ansvarsområde? 
 

Eva Hellstrand (C) har ställt en fullmäktigefråga om hur många nyanlända som har 
praktikplats  inom kultur, näringsliv och övriga delar av regionala utvecklingsnämndens 
ansvarsområde till regionrådet Robert Uitto (S). 

Eva Hellstrand frågar: 

Hur många praktikplatser för nyanlända har Region Jämtland Härjedalen i dagsläget inom 
kultur, näringsliv och övriga delar av regionala utvecklingsnämndens ansvarsområde? 

 

Svar på frågan: en språkpraktikant inom kultur.  

 

 

 

Robert Uitto 
Ordförande regionutvecklingsnämnden Jämtland Härjedalen 
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Svar på fullmäktige fråga från Lennart 
Ledin (L) om när en plan kan 
presenteras för att snarast införa det 
nya arbetssättet vid övriga 
vårdavdelningar inom sjukhuset och 
för ett fortsatt införande av  
 

Lennart Ledin (L) har ställt en fullmäktigefråga om införande av nytt arbetssätt och fortsatt 
införande av vårdnära service, till regionstyrelsens ordförande Ann-Marie Johansson (S). 

Lennart Ledin frågar: 

När kan vi få se en plan för att så snart som möjligt införa det nya arbetssättet vid övriga 
vårdavdelningar inom sjukhuset och för ett fortsatt införande av vårdnära service? 

Svar: 

Det nya arbetssättet på Medicinenheten ingår i ett större projekt som sträcker sig fram till 
juni 2017 (påbörjades juni 2015). Arbetssättet ingår som en av åtgärderna i det nationella 
projekt regionen deltar i ”Oberoende av inhyrd personal” som har ett slutmål att vara 
oberoende 190101. 

Efter tester med upprepade utvärderingar och en del revideringar har arbetssättet visat sig 
vara mycket välfungerande och en god arbetsmiljö har skapats. Arbetssättet är nu etablerat 
och fastställt. Nu är det dags för spridning till andra enheter. Områdeschefer som ansvarar 
för Hjärtenheten och Lungavdelningen har fått uppdrag att införa anpassade arbetssätt till 
dessa enheter.  

En utredning pågår som ska visa hur ett införande av vårdnära service sju dagar i veckan 
ska genomföras på det mest kostnadseffektiva sättet. Uppdraget innebär bland annat att 
ansvariga för berörda vårdavdelningar bedömer i vilken grad den vårdnära servicen medför 
en minskad bemanning på avdelningarna.  
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Område Diagnostik, teknik och service skall redovisa hur den vårdnära servicen kan 
organiseras på mest kostnadseffektiva sätt vid en bemanning sju dagar i veckan över 
samtliga måltider 
 
Beslut senast i juni 2017 
 

 

 

Ann-Marie Johansson 
Ordförande regionstyrelsen Jämtland Härjedalen 


	Svar ip E Lemon  kostnad för regionbildning
	Svar på interpellation från Elin Lemon (C) om Region Jämtland Härjedalens totala kostnad för regionbildning av stornorrland

	Svar ip M El Kott rese- och representationskostnader
	Svar på interpellation från Mats El Kott (L) om Robert Uittos rese- och representationskostnader

	Svar på interpellation från Mats El Kott (L) om Susanné Wallners resekostnader
	Svar på interpellation från Mats El Kott (L) om Susanné Wallners resekostnader

	Svar ip Lars-Erik Olofsson patientsäkerheten vid Svegs hälsocentral 3
	Svar på interpellation från Lars-Erik Olofsson (KD) om patientsäkerheten vid Svegs hälsocentral

	Svar ip LE Olofsson patientsäker vård i Hammarstrand och Strömsund
	Svar på interpellation från Lars-Erik Olofsson (KD) om hur regionen säkrar en patientsäker vård i Hammarstrand och Strömsund

	Svar ip M El Kott patientsäkerheten Svegs hälsocentral
	Svar på interpellation från Mats El Kott (L) om ansvaret för patientsäkerheten vid Svegs hälsocentral vid anställning av läkare

	Svar ip ML Norrman medbborgaredialog
	Svar på interpellation från MonaLisa Norrman (V) om att förbättra ömsesidig kommunikation mellan medborgare och politik i regionen

	Svar ip M Vernberg livsmedelsupphandling
	Svar på interpellation från Mattias Vernberg (C) om livsmedelsupphandling

	Svar ip E Hellstrand  skogsprogram
	Svar på interpellation från Eva Hellstrand (C) om vem som fattat beslutet om ett regionalt skogsprogram

	Svar på fullmäktigefråga från Elin Lemon (C) om stängda vårdplatser
	Svar på fullmäktigefråga från Elin Lemon (C) om stängda vårdplatser vid Östersunds sjukhus på grund av personalbrist

	Svar fråga L Ledin läkarebemanning på akutmottagningen
	Svar på fullmäktigefråga från Lennart Ledin (L) om IVOs krav på läkarbemanning på akutmottagningen

	Svar L Ledin Jamtlis markköp
	Svar på fullmäktigefråga från Lennart Ledin (L) om vad Stiftelsen Jamtlis markköp i Optand skall användas till och hur köpet har finansierats

	Svar fråga E Hellstrand praktikplats hälso- och sjukvården 2
	Svar på fullmäktigefråga från Eva Hellstrand (C). Hur många nyanlända har  praktikplats inom hälso- och sjukvården?

	Svar fråga E Hellstrand praktikanter regionutveckling
	Svar på fullmäktigefråga från Eva Hellstrand (C). Hur många nyanlända har  praktikplats inom kultur, näringsliv och övriga delar av regionala utvecklingsnämndens ansvarsområde?

	Svar fråga L Ledin plan nya arbetssättet 2
	Svar på fullmäktige fråga från Lennart Ledin (L) om när en plan kan presenteras för att snarast införa det nya arbetssättet vid övriga vårdavdelningar inom sjukhuset och för ett fortsatt införande av


